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Bestyrelsesmøde i SAS 
13. marts 2024 kl. 18.00 i klubhuset  

Dagsorden 
 
Mødedeltagere Status 
Claus Møller Christensen  Referent 
David Frederiksen   
Ulrik Sams Afbud 
Jesper Bjerge Christensen   
Knud Erik Andersen  
Henrik Stæhr  
Anders Tümmler   
Lizette Rysgaard  
Charlotte Brodersen 
 

1. Godkendelse af dagsorden 
Godkendt. 

2. Orientering 
• GF i FLID 20. marts 2024. 
• Knud Erik taler med FLID og retter i havneguide.dk så satser og tekster bliver 

tidssvarende. 

3. Økonomi 
Knud Erik 
Stort set alle medlemmer har betalt. Der mangler kun 2.  
Regnskabet gennemgået. 
Beholdninger gennemgået og fundet ok. 

4. Generalforsamling 
Claus 
Alle aftaler er klaret. 

5. Lokaler og Arealer (inkl torsdagshold) 
Aflæsning af el og vandforbrug 
Ansvarlig: Henrik 
Strømforbrug naturligt lidt højere i januar/februar, hvilket givet er strøm i både. 
Der mangler fortsat målere – disse efterlyses. 
Vandforbrug på forventet niveau. 

 
Projekter generelt 
Torsdagsholdet: 
• Bestyrelsen besigtiger estakaderne for jern der stikker ud. Inden vi sætter andre til 

at skære ned. – fortsat åben 
• Søstjernen – ’Passer’ er fundet – Villy Madsen. Opstart aftales med Dan og Anders. 
• Rotter ved klubhus og bro 3. De første rotter er fanget under promenaden. 

Slagelse Kommune vil komme og fylde beton i de efterhånden store huller. 
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• Bænk på bro. Projektet løber op i ca. kr. 30.000 med bænk, pæleslåning (og 
pæle). Projektet vurderes for dyrt for størrelsen, men der arbejdes videre med en 
udvidet løsning, som der kan søges støtte fra fonde til. 

• Den nederste del af træbeklædnigen på multirummet er skåret af, så der laves en 
forbedring (som det nok burde være lavet fra starten). 

• Der er lagt ny indgangsmåtte i klubhuset. 
• Markeringer på pæle og stiger sker i foråret – Torsdagsholdet inddrages. (Jesper / 

David) 
 

Ansvarlig: David. 
 

Øvrige 
• Solcelleprojekt. Tilbud modtaget og der er søgt nogle fonde. I tilbuddet er der 2 

anlæg. Et på 6,4Kw (klubhus) og et på 8Kw (multirum). 
Alt incl klar til drift herunder også montering og installering. (Ulrik) 

• Mastekran. Der er indhentet overslag for etablering af en ny mastekran på hjørnet 
af mastepladsen. Der orienteres om tankerne på GF. Der er skrevet til kommunen 
for at høre om der er noget vi skal være opmærksomme på inden vi påbegynder 
indkøbet. Afventer svar. (Ulrik) 

• Harboe kran – krøjemotor mangler fortsat. Krøjemotor er pt. manuel. 
 

6. Hovmester 
Henrik kontakter hovmester i forbindelse med opstart. 

 

7. Broudvalg 
Jesper 
1 nyt medlem med bådplads siden sidst. 
 

8. Kapsejladsudvalg 
Claus  
Møde i Harboe Cup udvalg 18/3 kl 19. 
Indbydelse til Slagelse Vinkompagni Cup er offentliggjort. 
 

9. Juniorer 
Anders 
Der er indhentet tilbud på materialer til bygning af de resterende brofag, så broen 
bliver fornyet. Projektet laves inden OK stævnet den 20/4. 
 

10. Sejlerskole 
Lizette 
Der er stadig ledige pladser hos sejlerskolen. Klaus har lavet et super flot opslag på 
Facebook, men vi har ikke fået respons endnu. 
 
 

11. Aktivitetsudvalg / Aktiviteter 
Charlotte 
Sussi har endeligt meldt ud at hun stopper som ansvarlig for aktivitetsudvalget efter 
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GF. Der søges nye medlemmer til udvalget. Det nævnes på GF. 
Vi drøfter løsninger for forbrugsvarer. 
 

12. Eventuelt 
Møde for nye medlemmer 2024 afholdes den 17. april 18.30. Der indbydes via 
hjemmeside, FB, opslag i klubhuset og mail. Charlotte skriver indbydelse. 
 
Miljøvenlig sejlklub – er det noget for os. Link til DS inspiration rundsendes 
 
Optagning og standernedhaling er besluttet til 19. oktober 2024, MEN DETTE FLYTTES 
til den 26. oktober 2024. 
Standerophaling og bådisætning er den 12. april 2025. 
 
David deltager i Foreningernes dag lørdag den 16. marts i Det røde Pakhus. 
 

13. Næste møde 
GF 21. marts kl. 19.00 med efterfølgende konstituering. 
9. april kl. 18.00. 
 


